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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 20
Днес, 11.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в CISCO Webex Meetings се проведе 
заседание на Постоянна комисия по "Постоянна комисия по образование, наука и култура /ПК по 
ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева 

Присъствал

• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Иван Александров
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов

Присъствали още
Калина Иванова - Директор РБ "П.Р.Славейков"

Дневен ред

1 - 1355 / 07.06.2021: Кандидатстване на Регионална библиотека "П. Р. Славейков" по Програма 
"Културно предприемачество, наследство и сътрудничество" /7
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ № 23
Днес, 11.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в CISCO Webex Meetings се проведе 
заседание на Постоянна комисия по "Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова 
Заместник-председател: Росен Иванов

Присъствал

• Нейко Генчев
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев

Присъствали още
Калина Иванова - Директор РБ "П.Р.Славейков"

Дневен ред

1 - 1355 / 07.06.2021: Кандидатстване на Регионална библиотека "П. Р. Славейков" по Програма 
"Културно предприемачество, наследство и сътрудничество" '
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ № 24
Днес, 11.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в CISCO Webex Meetings се проведе 
заседание на Постоянна комисия по "Постоянна комисия по икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гюнай Далоолу

Присъствали още
Калина Иванова - Директор РБ "П.Р.Славейков"

Дневен ред

1 - 1355 / 07.06.2021: Кандидатстване на Регионална библиотека "П. Р. Славейков" по Програма 
"Културно предприемачество, наследство и сътрудничество"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по спорта, туризма, децата
и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 20
Днес, 15.06.2021, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Иван Александров
• Сунай Мунков

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Даниел Дончев - гл. експерт, дирекция "СУТ" 
д-р Георги Давидов - гл. експерт, дирекция "ОМДС"
Димчо Йовков - Отдел "УС"

Дневен ред

1 - 1350 / 02.06.2021: Информация за дейността на търговските дружества през 2020 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Докладва Д. Йовков.
Е. Чамуркова - защо Общината поддържа това кухо дружество "Егьр-1924"АД, защо 
съществува.
Д. Йовков - акциите са подарени на Общината от предишния собственик. Общината изисква 
отчети, за да се предприемат действия евентуално за обявяването му в несъстоятелност. 
Такава е процедурата. В момента няма никаква отчетност.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Ст. Антонов - защо не се вкара сега изменението до 2 часа и за 
паркоместата за инвалиди, за което стана въпрос на минали заседания на комисиите. Така и 
така се прави промяна в наредбата.
Д. Йонкова - това предложението за електромобилите е стояло месец на сайта. Измината е 
съответната процедура, няма как към него да се прикачи изменение, което касае друго 
обстоятелство. Защото то трябва да бъде самостоятелно предложение, което самостоятелно да 
бъде обществено достояние минимум 1 месец. И общинските съветници могат да направят 
такова предложение, но принципът е един и същ, независимо кой е инициаторът - трябва да 
се публикува на сайта и да стои 30 дни.
Кр. Каракоцев - един коментар: ясно е, че предложенията за изменения на наредби стоят по 1 
месец на сайта. 99% от тях нямат никакви предложения и възражения, защото се намират 
трудно на сайта. Ако трябва да се обявяват във вестник,или на официалната страница на 
Общината във фейсбук.
Д. Йонкова - обявяват се на сайта в раздел Общински съвет - в "Наредби-проекти".
Кр. Каракоцев - въпрос по предложението: това европейска директива ли е, че 
електромобилите ще спират безплатно и Общината ги ограничава до 2 часа. Ще противоречи 
ли по някакъв начин на европейското законодателство.
Д. Йонкова - работят по бг законодателство. Приели са да го предложат на вниманието на 
общинския съвет в този вид.
инж. Д. Дончев - взети са за пример всички големи градове в страната, където е ограничено 
паркирането почасово. Европейска директива има, където се посочва само какво е 
електромобил. Към настоящия момент на територията на областта електромобилите са 13 
бр., а хибридните -169 бр. (от справка от КАТ).
Е. Чамуркова - да разбира, че тези 2 часа са съобразени с другите градове.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1358 /11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за П-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 1376 / 15.06.2021: Протокол за разпределение на сумата за финансово подпомагане на спортните 
клубове, съгласно Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове
Становище на комисията:

Докладва Г. Давидов.
Е. Чамуркова - колко клуба са кандидатствали
Г. Давидов - тези 38 клуба са кандидатствали. Други клубове не са, защото или не са имали 
дейност, или не са имали резултати, които да представят.

Комисията съгласува протокола за разпределение на средствата за подпомагане на спортните 
клубове в Община Велико Търново през 2020 година, съгласно „Наредба за финансово 
подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново“, както следва:

№ Име на СК - вид спорт Точки Ст-ст на 1 точка в лв. Всичко за получаване
в лв.
1 АП Спорт - спортна стелба
2 Асеневци - вдигане на тежести

8029
983

1.474
1.474

11 834,92 
1 448,69

2 от 3 16.6.2021 г., 11:16



Firefox

3 Атлетик-91 - лека атлетика 403 1,474 593,74
4 Бадминтон скуош клуб - бадминтон 4142 1,474 6 105,71
5 Барс - тенис клуб 0 1,474 0,00
6 Боляри-2009 - плуване 4089 1,474 6 027,56
7 Браун Тим - си. Ориентиране 1705 1,474 2 51339
9 Етьр - шахматен клуб 234 1,474 344,56
10 Етър-49 - баскетбол 6810 1,474 10 038,06
11 Етър-64 - хандбал 15744 1,474 23 207,29
12 Етьр-78 - стрелба е лък 3742 1,474 5 515,12
13 ЧаНа 0 1,474 0,00
15 Етьр Елит - худ. Гимн 3573 1,474 5 267,16
16 Етьр Стил - спортна гимнастика 3822 1,474 5 633,13
17 Етьр Академик - лека атлетика 713 1,474 1 05037
18 Илия Павлов - борба 5276 1,474 7 777,62
19 Катана - карате 1267 1,474 1 867,90
20 Етьр 2000 - плуване 1937 1,474 2 855,07
21 Калоян - карате 1674 1,474 2 467,72
22 Калоян-92 - конен спорт 14466 1,474 21 323,46
23 Царевец Етьр 93 борба 755 1,474 1 112,16
24 Спортен клуб по ловна стребла 2230 1,474 3 287,23
25 Асеневци - шах 562 1,474 828,85
26 Трапезица 1954 2071 1,474 3 052,83
27 Царевец-19 - волейбол 1394 1,474 2 054,69
28 Царевец - плуване 3823 1,474 5 635,18
29 Спринт 2020 лека атлетика 215 1,474 316,27
30 Атлетика 2012 - летка атлетика 4234 1,474 6 240,82
31 Етьр Виктори 2437 1,474 3 592,46
32 СК "Етьр Елит" Ест. Груп. Гимн. 0 1,474 0,00
33 Етьр -100 спортна стрелба 283 1,474 417,80
34 СК "Моделизми" 336 1,474 495,28
35 Ивайло 93 - л.атлетика 905 1,474 1 334,70
36 Ивайло - бокс 2235 1,474 3 294,73
37 РВ - МГ борба 1627 1,474 2 398,56
38 СК "Магия” ест. груп. гимн 46 1,474 67,07
39 101761 150000,00

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................... ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ № 23
Днес, 15.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Иван Александров
• Светослав Дермански

Присъствали още 
Димчо Йовков - Отдел "УС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС" 
инж. Даниел Дончев - гл. експерт, Дирекция "СУТ"

Дневен ред

1 - 1350 / 02.06.2021: Информация за дейността на търговските дружества през 2020 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1370/ 11.06.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. Дебелец 
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - на спортистите се дават за 10 години, на 
лекарите - за 5 години. Каква е разликата.
М. Джартова - ако искат за 10, не е проблем, законът казва - до 10 години, 
д-р М. Калейнски - кой плаща такса смет в случая.
М. Джартова - наемателите.
Кр. Каракоцев - не участва в гласуването, поради конфликт на интереси.

Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - какво налага промяната на срока на 
краткотрайните проверки, защо не се правят всяка година, а не на година и 6 месеца.
Д. Йонкова - много трудно е да се направи една такава проверка, иска се информация от 
граничните власти, за да се установи дали лицето е в чужбина. Официално изискват данни от 
тях, те отказват защото са лични данни и т.н. Като се отиде на място, ще се установи, че 
някой го няма, но това не значи, че непременно е в чужбина и не живее в съответното 
жилище.
д-р М. Калейнски - сега като се промени наредбата, означава ли, че тази промяна ще задължи 
всички наематели да бъдат проверени след 6 месеца.
Д. Йонкова - няма да ги задължи. Който има договор, той си важи за периода, за който е 
сключен.
д-р Д. Андреева - въпрос във връзка с искането на въпросните живущи (видно от 
приложената молба) за цената - жилищата да се продават не по пазарната цена, а по цената 
на наредбата. Какво означава това.
Д. Йонкова - всичко, което Общината продава, е по пазарната цена.
Кр. Каракоцев - в конкретния случай ще се гледа цената на придобиване или ще минат с 
цена на оценител.
Д. Йонкова - преминават с цена на оценител, но при всички положения не може да бъде по- 
ниска от цената на придобиване.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: д-р Д. Андреева - защо за 2 часа, а не за 1 час.
д-р Н. Стойнов - стимулират се електромобилите, на запад има цели паркинги със зарядни 
станции.
В. Дончева - тук като не може да им се осигурят паркинги, ги стимулират с 2 часа безплатен 
престой.
д-р М. Калейнски - въпрос относно броя на електромобилите, към материалите не е 
представена такава справка.
Д. Дончев - от КАТ не са предоставили официална справка, посредством устна справка -13
бр. електромобили на територията на областта.
д-р Н. Стойнов - броят на елетромобилите ще се увеличава занапред.
д-р М. Калейнски - защо липсва становище на "ОДПГ" ЕООД, искано ли е такова. Дефакто 
се взема от тяхната печалба.
инж. Д. Дончев - запознати са, при изготвяне вида на стикера за безплатно паркиране са 
взели участие. Писмено становище няма.
д-р Калейнски - защо става въпрос за 2 часа, а не за 1 или 3. Платеното паркиране е ЗОмин, 1 
ч., 3 ч. и 5 ч.
инж. Д. Дончев - всички големи градове са отредили безплатно паркиране до 2 часа за 
елетромобили.
д-р М. Калейнски - това не противоречи ли на наредбата. Трябва да се промени в другите 
части.
Д. Йонкова - това са различни категории. Другото е по общия ред, а тук се касае за специална 
категория.
д-р М. Калейнски - как ще удостоверят тези 2 часа откога докога са.
инж. Д. Дончев - на стикера има QR код, според "ОДПГ" ЕООД имат система, която е
подготвена, за проследяване на времетраенето на паркиране.
д-р М. Калейнски - смята, че не е правилно. Трябва да има вид талон, който да може да бъде 
проверяван не само от служителите на "ОДПГ" ЕООД, а и от гражданското общество.
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Предложението не е направено коректно, трябва да бъде доработено е всички детайли. 
Трябва да има критерий, за да може всеки да провери така ли е или не. Предлага да бъде 
направен талон, в който водачът да обозначава начален и краен час на паркиране, 
д-р Н. Стойнов - как ще бъде санкциониран елетромобилът.
д-р М. Калейнски - как ще бъде проверен първо. Съгласен е да ги освободят за 2 часа, но 
трябва да има ясно условия и правила. И да се определени санкцията.
Д. Йонкова - ще има служители, които ще контролират на място. Те ще стартират началния 
час. Санкцията е същата, като при останалите автомобили, заскобване и репатриране.
В. Дончева - съгласете се като юрист, че всичко това трябва да бъде добре регламентирано, 
за да не стане хаос. Подкрепя идеята, сега може да са 13 електромобила, но ще стават все 
повече. Има празноти как ще се отчитат тези 2 часа.
Д. Йонкова - има си фирма за контрол, която прави отчитането на тази платена зона.

Комисията не приема предложението на д-р М. Калейнски да бъде направен талон, в който 
водачът да обозначава начален и краен час на паркиране:
ЗА -1 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за Н-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 7
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИС
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ № 21
Днес, 16.06.2021, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по устройство на територията, транспорт и паркиране 
/ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Валентина Миткова - Началник отдел "ТР"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Цветомила Кьосева - дирекция "СУТ" 
инж. Иван Ламбов - Управител "ОДПГ"ЕООД

Дневен ред

1 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова.
арх. Др. Йосифов - каква е била пречката досега да не бъдат продавани апартаментите на 
посочените улици.
Д. Йонкова - имало е изричен текст тези блокове да не могат да се продават, тъй като целите 
са общински. Такава е била волята на общинските съветници в минал момент.
Пл. Петров - уточняващ въпрос относно удължаване на наемните отношения 
Д. Йонкова - по закон повече от 10 години не може да се сключи договор, затова първо има за 
6 мес., за 1г. и 6 мес., за 3 г. и 5 г., като се съберат прави 10 години. И следващия път, ако 
наемателят е добросъвестен и отговаря на условията, продължава да си плаща редовно, 
следващият договор ще бъде за 10 г., няма да се връща в начална позиция отново за 6 мес. и 
т.н. След изтичане на 10 г. договор, може да се сключва отново за 10 г.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 1359 /11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Пл. Петров - как ще се удостоверява, че престоят е 2 часа.
Якоб ван Бейлен - да, не е ясно откога докога.
Д. Йонкова - контролът ще се осъществява от "ОДПГ" ЕООД и управителят ще разясни, 
инж. Иван Ламбов - ще се контролира както и досега. Има и снимков материал. Засича се 
време, всеки контрольор има кочан с талони, на които се отбелязва с дата и час началото на 
паркиране на ППС. Водачът може да е спрял в 9.00 ч., но контрольорът го е засякъл в 9.10 ч., 
времето започва да тече от 9.10ч. Времето ще започва да тече от засичането от контрольора с 
поставянето на талон на предното стъкло и с направата на снимков материал, който се 
заснема от контрольора. След втория час ще се таксува по общия ред.
д-р Даниела Андреева - на предходна комисия се е коментирало за QR код. Последно как ще 
се отчита - с талон или с QR код.
инж. Иван Ламбов - ще се работи и с двата варианта - и с талон и с QR код. Всеки автомобил 
получава QR код, когато отиде да се регистрира. Регистрацията става, след като 
собственикът на автомобила донесе големия талон. Контрольорът чрез устройството ще може 
да отчита и по този код, който служи като информация по автомобила.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за П-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Якоб ван Бейлен - кога ще се обсъди ПИРО.

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1360 / 11.06.2021: Промени по приходната и разходна част на Бюджета на Община Велико 
Търново към 31.05.2021г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов
Ст. Витанов - подкрепя в частта, която касае Инвестиционната програма.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 1361 / 11.06.2021: Одобряване на проект за ПУП-ПРЗ и план-схеми за водоснабдяване и 
електроснабдяване, с. Буковец, м. "Дюлята"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1362 / 11.06.2021: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП, с. Беляковец , с цел обособяване на 
територия за обект: "Гробищен парк-Велико Търново"-Разширение
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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7 - 1363 / 11.06.2021: Учредяване право на строеж за промяна на предназначението, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 1364 / 11.06.2021: Учредяване право на строеж, с.Присово 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 1368 / 11.06.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Т. Тодоров - съгласен е с предложението, но защо такива имоти не 
се включват в програмата за приватизация. Застроен нежилищен имот би трябвало да влезе 
там.
П. Тюфекчиев - изразява съгласие с мнението на г-н Тодоров.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 1369 / 11.06.2021: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по общинска собственост
/ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ № 20
Днес, 16.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред

1 - 1353 / 04.06.2021: Становище по молба с Вх. № 1336/20.05.21г. / такса битови отпадъци/ 
Становище на комисията: Комисията приема становището за сведение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за П-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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5 - 1363 / 11.06.2021: Учредяване право на строеж за промяна на предназначението, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1364 / 11.06.2021: Учредяване право на строеж, с.Присово 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1365 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Ресен
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 1366 / 11.06.2021: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 1367 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост - с. Ресен, общ. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 1368 / 11.06.2021: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 1369 / 11.06.2021: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 1370 / 11.06.2021: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 
Дебелец
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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13 - 1371 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, гр. Килифарево 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 20
Днес, 16.06.2021, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Цветомила Кьосева - дирекция "СУТ"

Дневен ред

1 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за Н-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 1361 / 11.06.2021: Одобряване на проект за ПУП-ПРЗ и план-схеми за водоснабдяване и 
електроснабдяване, с. Буковец, м."Дюлята"
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Становище на комисията: Й. Стефанова - корекция в проекта за решение: Да се добави към 
т. 3 "и електроснабдяване" освен водоснабдяване. Техническа грешка е, щом е описано в 
мотивите, просто е пропуснато.
Комисията приема предложението е така направената корекция - да се добави към т. 3 "и 
електроснабдяване" :
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 1362 / 11.06.2021: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП, с. Беляковец, с цел обособяване на 
територия за обект: "Гробищен парк-Велико Търново"-Разширение 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1365 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Ресен
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1371 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от
ОПФ в полза на читалище, гр. Килифарево
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: П РО ТО К О Л И С Т :.
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с корупцията

Днес, 17.06.2021, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/".

Председател: Николай Илчев

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Мариян Кенаров
• Светослав Дермански

Присъствали още
инж.Даниел Дончев - дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - Директор дирекция "ПОУС"

1 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за II-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва: Д. Йонкова
Н. Илчев - електрически автомобил и електромобил идентични ли са като понятия 
Д. Йонкова - възприемат се като идентични.
Н. Илчев - по отношение на заявлението - какво означава упълномощен представител и как 
става легитимацията е това упълномощаване. Би трябвало да има и други реквизити.
Д. Йонкова - може да бъде лицето, може да бъде и пълномощник. Може да бъде физическо 
лице или юридическо лице, съответно техен пълномощник.
Н. Илчев - препоръка в заявлението да се остави достатъчно необходимо място за изписване

/ПК по ПГОБК/
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на всички реквизити на юридическо лице. Към приложенията в заявлението предлага да се 
добави като т.З "Пълномощно /при упълномощаване/". И вместо "подател" да се изпише 
"заявител". В т. 1 на приложенията да се допълни "- копие".
д-р М. Калейнски - какво се случва с електромобила, ако няма поставен талон. Не е описано. 
Д. Йонкова - ще го санкционират по общия ред.
д-р М. Калейнски - тази наредба, по този начин предложена, е сбъркана като идея и може би е 
разумно да бъде отложена. Трябва да се определят паркоместа за електромобили подобно на 
тези за инвалиди. В този вид, в който е предложено изменението, се взема от бюджета на 
"ОДПГ" ЕООД. Счита, че изменението в наредбата трябва да бъде "определяне на 
паркоместа за електромобили" с всички тези описано подробности, които чудесно са 
описани.
д-р Д. Андреева - по този начин ще се блокират определени места само за ползване от 
електромобили, през другото време не биха могли да се ползват от други автомобили, 
д-р М. Калейнски - може да бъде поставено условие - "ако има такива". С приемането на 
предложената наредба Общината отваря врати на всички електромобили в цялата страна. В 
града ще има фестивал след 1 месец, пристигат 1500 елетромобила, в града има 600 
паркоместа. Дава се право на всеки електромобил да паркира на всяко едно паркомясто. 
Няма икономически анализ какъв е негативният резултат от цялата тази ситуация, 
инж. Д. Дончев - всеки електромобил, който има издаден стикер, би могъл да се възползва от 
безплатно паркиране за 2 часа. Има европейска директива, с която са длъжни да се 
съобразят.
д-р М. Калейнски - идеята е страхотна, подкрепя напълно, но трябва да има определено 
място, надписано, че е за електромобили, съгласно европейската директива, даже да има 
зарядна станция. Това е европейското мислене, а не да се прави "на парче", 
арх. Др. Йосифов - каква е норматичната уредба за определяне на паркомястото за инвалид 
като определение, може ли да бъдат определени със зелено паркоместа за електромобили. 
инж. Д. Дончев - не може да отговори, добре е да вземат отношение по въпроса "ОДПГ", 
защото те ще осъществяват контрол. Темата е разисквана, но дружеството има съображение 
да не се обособяват такива места.
арх. Др. Йосифов - едно място, за да се определени за електромобил, трябва да отговаря на 
определени размери, както е при паркоместата за инвалиди. Трябва задължително към него 
да има зарядна станция. Не може да се изпълни директивата, ако това не бъде спазено. Не 
може към момента да се определят такива паркоместа.
д-р М. Калейнски - паркомястото, което е за трабанта отговаря ли на електромобила тесла, за 
да се гласува сега и от утре да стане факт. Това е технически въпрос, на който няма отговор. 
Н. Илчев - подкрепя мнението да се доработи тази наредба, не вижда спешност в приемането 
на това изменение в наредбата. Много възникнали въпроси не намират отговор към момента, 
включително и изграждане на общински зарядни станции за електромобили. 
арх. Др. Йосифов - нека по-скоро да се заложи така, че да се гони като развитие този процес, а 
не да се отнема сега възможността да спират 2 часа безплатно, това е стимулиране. Нека да се 
формулира по подходящ начин. Да им се дадат тези 2 часа, защото няма обособените за тях 
места. Когато дойде време да ги освободят от тези паркоместа, нека "ОДПГ" да представи 
бюджета, да им сложи зарядните станции. Съгласен е с инж. Дончев, че има директива, която 
налага промяната, но същата трябва да бъде съобразена със законовото положение как 
трябва да изглежда едно такова паркомясто.
д-р М. Калейнски - затова предлага да се отложи с 1 месец, за да се преразгледа и да се 
допълни с всичко това, което липсва /становище на ОДПГ", икономически анализ/.
Н. Илчев - предлага сега да се приеме предложението в този вид, но да се даде едномесечен 
срок на администрацията да актуализира перспективата, съобразена с европейските 
изисквания, със закона, с правилата за паркиране, определяне на паркоместа, но след месец 
да го представи на Общинския съвет, за да се види, че това предстои. Един месец е нормален 
за анализ.
д-р М. Калейнски - този анализ да бъде представен на следващо заседание на Общинския 
съвет и съответните постоянни комисии.
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Комисията приема предложението заедно с направените редакции - към приложенията в 
заявлението да се добавят в т. 1 копие", като т.З "Пълномощно /при упълномощаване/"; 
вместо "подател" да се изпише "заявител", като предлага следното: Общинска 
администрация за следващо заседание на Великотърновски общински съвет и неговите 
постоянни комисии да представи прогнозен анализ на възможността за въвеждане на 
паркиране на електромобили в гр. Велико Търново на конкретно определени места в и извън 
синя зона, отговарящи на законовите изисквания за оформяне на паркоместа за 
електромобили и възможности за изграждане на зарядни станции за електромобили в 
община Велико Търново.

ЗА - 7 ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1382 / 17.06.2021: Заявление - подписка относно: Монтиране на изкуствени неравности на 
главната улица в с. Беляковец, общ. Велико Търново.
Становище на комисията: Комисията изпраща заявлението-подписка до общинска 
администрация за становище и до Комисията по организация и безопасност на движението 
на община Велико Търново за незабавно започване на необходимите процедури за решаване 
на поставения проблем на с. Беляковец: ^
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

Днес, 17.06.2021, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по 
НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова 

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов

Отсъствал

• Сунай Мунков
• Христо Стоев

Присъствали още
Десислава Йонкова - Директор дирекция "ПОУС" 
инж. Иван Ламбов - Управител "ОДПГ" ЕООД

1 - 1358/ 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за П-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложенията:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Комисията приема предложенията:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова.
Р. Иванов - ако един електромобил спре на едно паркомясто за 2 часа, и после на друго място 
за 2 часа, как ще се контролира, че си е изчерпал вече този безплатен престой, 
инж. Ламбов - дава разяснение как ще се осъществява контролът. Обяснява, че QR кодът 
служи за гаранция, че съответният автомобил е електрически. Контролът може да установи 
дали кодът отговаря на автомобила.
арх. Др. Йосифов - това решение, което ще вземат за територията на общината, не би ли било
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дискриминационно към всички други ел. автомобили в страната.
Д. Йонкова - важи и за автомобилите, които не са от тук. Те също имат документи, които 
удостоверяват, че са електрически. Важат и документи за електромобил от други общини, 
инж. Ламбов - ще се допълнят указателните табели с текст за безплатен престой на 
електромобили до 2 часа.
Р. Иванов - защо фигурира застраховката на гражданска отговорност в бланката на 
заявлението.
Р. Иванов - стават контролна служба по повод на застраховането.
Д. Йонкова - тя е задължителна.
Р. Иванов - тя е задължителна за автомобила
инж. Ламбов - всяко едно такова изискване ги предпазва от ситуации, за да отпадне от тях 
евентуална отговорност.
Н. Илчев - запознава комисията с решението, което са взели ПК по ПГОБК.
Д. Йонкова - счита, че се излиза извън обхвата на предложението.
инж. Ламбов - времето от 1 месец за искания анализ ще бъде малко, тъй като се включват и 
други експерти.

Комисията приема предложението заедно с направените редакции - към приложенията в 
заявлението да се добавят в т. 1 копие", като т.З "Пълномощно /при упълномощаване/"; 
вместо "подател" да се изпише "заявител", като предлага следното: Общинска 
администрация в срок до 3 месеца да представи на заседание на Великотърновски общински 
съвет и неговите постоянни комисии прогнозен анализ на възможността за въвеждане на 
паркиране на електромобили в гр. Велико Търново на конкретни места в и извън синя зона, 
отговарящи на законовите изисквания за оформяне на паркоместа за електромобили и 
възможности за изграждане на зарядни станции за електромобили в оС ина Велико Търново.

ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 21
Днес, 17.06.2021, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Иван Александров

Присъствали още
Маринела Джартова - Началник отдел "УС" 
инж. Иван Ламбов - Управител "ОДПГ" ЕООД 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за И-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Якоб ван Бейлен - има ли някаква информация за ПИРО, знае ли 
се кога ще влезе за разглеждане в Общинския съвет. На онлайн обсъждане са му казали, че до 
края на м. юни ще е готова информацията, дали през м. юли ще се разгледа.
В. Дончева - не може да отговори, навярно когато е готова, ще я внесат в Общинския съвет и 
ще бъде разгледана.
Р. Иванов - доколкото знае срокът за анкетирането на граждани е до края на месец.
М. Трифонов - явно на база тази анкета ще се разгледат предложенията, ще се обобщят, кога 
ще стане това, не се знае.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
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Становище на комисията: М. Трифонов - в предходен мандат е имало предложение за 
изменение на тази наредба по отношение възможността за даване на жилища на хора, които 
са полезни за града. Става въпрос за лекари, творци, хора, от които градът има нужда.
Такива хора понякога не остават в града, поради липсва на възможност да си заплащат 
наема. Начинът, по който се раздават общинските жилища, е остарял. Групи от хора знаят 
как да се класират за жилищата. Голяма част от тях се раздават на хора, които не ги 
заслужават. Трябва да има възможност за ведомствено отдаване на жилища на творчески 
съюзи, на театъра, на лечебните заведения, за полезни неща. Време да се започне работа по 
промяната на тази методика за отдаване на общински жилища.
Д. Йонкова - в наредбата има възможност да се предоставят жилища на лица със значим 
обществен принос. Дори кметът на Общината е информирал д-р Денчева, че има възможност 
за предоставяне на общински жилища под наем, ако тя привлече лекари в лечебното 
заведение. Не разбира как според г-н Маринов няма възможност по реда на наредбата да се 
предоставят жилища на такива лица. Принципът е докато работят в съответното 
учреждение.
М.Трифонов - има предвид млади специалисти. Предложението на кмета към д-р Денчева е 
похвално, но е изключение от методиката. Има предвид коренна промяна на методиката за 
отдаване на общински жилища.
Д. Йонкова - регламентирано е в наредбата.
М. Трифонов - регламентирано е за заслужили лица, не за един 27 годишен лекар например.
Р. Иванов - внася разяснение относно предстояща промяна в наредбата за символите и 
наградите, и това, което г-н Трифонов коментира, е заложено като работен проект. Наградите 
да се изразяват под формата на подкрепа, включително и чрез предоставяне на жилища. Това 
се работи, не вижда смисъл да се прави корекция в наредбата за жилищата.
М. Трифонов - по-важно е да се случи, няма значение в коя наредба ще се отрази. 
Предложението му е по-скоро като тема за размисъл и дискусия занапред.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 -  1359/11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и 
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: В. Дончева - въпрос относно осъществяването на контрол 
инж. Иван Ламбов - обяснява начина на контрол, чрез засичане от контрольора на QR кода 
или талона. На всички указателни табели ще се допълни, че електромобилите паркират 
безплатно до 2 часа. Актуален брой на електромобилите към момента е 60.
Н. Генчев - кой разработва приложението е QR кода, кой ще го контролира, 
инж. Ламбов - ще се контролира от "ОДПГ" ЕООД чрез системата за контрол.
Н. Генчев - щом сега се разработва, е добре да се внедри и за всички останали автомобили. 
Защо да няма всеки автомобил QR код.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 1365 /11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Ресен
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 1367 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост - с. Ресен, общ. Велико Търново
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Становище на комисията: Докладва М. Джартова. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1371 / 11.06.2021: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, гр. Килифарево 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ № 25
Днес, 17.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• ГюнайДалоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Стефан Антонов

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Христо Стоев

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Димчо Йовков - отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 1349 / 02.06.2021: Свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска 
банка " АД, гр. София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1350 / 02.06.2021: Информация за дейността на търговските дружества през 2020 г., в които
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1360/ 11.06.2021: Промени по приходната и разходна част на Бюджета на Община Велико 
Търново към 31.05.2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

1 от 2 18.6.2021 г., 11:47



Firefox

4 - 1353 / 04.06.2021: Становище по молба с Вх. № 1336/20.05.21г. / такса битови отпадъци/ 
Становище на комисията: Р. Иванов - има становище по молбата, то е отрицателно, но по 
негово мнение преписката ще остане отворена. Смята, че трябва да има решение на 
Общински съвет, тъй като е компетентният орган. Предлага на следващо редовно заседание 
на Общински съвет да бъде разгледана молбата, Вх. № 1336/20.05.2021 г. заедно със 
становището на кмета на Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за Н-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Е. Чамуркова - има ли други такива сгради само с общински 
жилища
Р. Иванов - няма други такива.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за ране, престой и
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Т зво
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ № 24
Днес, 17.06.2021, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова 
Заместник-председател: Росен Иванов

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Стоян Витанов
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Христо Стоев

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Димчо Йовков - отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред

1 - 1349 / 02.06.2021: Свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска 
банка " АД, гр. София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 1350 / 02.06.2021: Информация за дейността на търговските дружества през 2020 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 1360 / 11.06.2021: Промени по приходната и разходна част на Бюджета на Община Велико 
Търново към 31.05.2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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4 - 1353 / 04.06.2021: Становище по молба с Вх. № 1336/20.05.21г. / такса битови отпадъци/ 
Становище на комисията: Р. Иванов - има становище по молбата, то е отрицателно, но по 
негово мнение преписката ще остане отворена. Смята, че трябва да има решение на 
Общински съвет, тъй като е компетентният орган. Предлага на следващо редовно заседание 
на Общински съвет да бъде разгледана молбата, Вх. № 1336/20.05.2021 г. заедно със 
становището на кмета на Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 1358 / 11.06.2021: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за Н-ро 
полугодие на 2021г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 1356 / 08.06.2021: Изменение и допълнение на Наредба за реда и условията за установяване на 
жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища.
Становище на комисията: Е. Чамуркова - има ли други такива сгради само с общински 
жилища
Р. Иванов - няма други такива.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 1359 / 11.06.2021: Изменение и допълнение на Наредбата за реда за спиране, престой и
паркиране на пътни превозни средства на територията на гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: / /
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:......
У
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